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Moderaterna ställer sig bakom förslaget till Centrumutvecklingsplan men anser att det är en brist att 
området vid järnvägsundergången inte har utretts tillräckligt. Precis som med Snickarvallen hade det 
varit möjligt att ge två förslag till användning som sedan kan undersökas vidare i samband med att 
den delen av planen ska förverkligas. Alternativ användning av markytorna samt andra möjliga 
trafiklösningar hade varit värdefullt att få med i planen. Moderaterna menar att funktionen gång- 
och cykelbana till stadsparken hade kunnat genomföras på ett bra sätt utan att behålla järnvägsbron. 
 
Mikael Faleke (M) och Hampus Borg (M) 
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